
Hermed referat fra bestyrelsesmøde mødet d. 13. marts hos Anette Jensen nr. 93 
 
Deltager: Sigurd Nielsen, Peter Fritsbørger, Kristoffer Strama, Kristian Sørensen, Anette Jensen, Henriette 
Markussen.  
 
Vedr. Generalforsamlingen. 
Ud over de forslag som bestyrelsen og Sigurd Nielsen har indsendt, er der kun et forslag, som vedr. vej 
bump, da mange kører for hurtigt. 
Udover vej bump talte vi også om hajtænder samt skilte, men det er noget som politiet skal godkende. 
 
I lokalerne hvor vi skal holde Generalforsamlingen, er der ikke nogen projekter eller lærred, så vi må dele 
papirerne ud på bordene. 
 
Drikkelse m.v. vil blive indkøbt.  
 
Vi talte også om at vi skulle lave fuldmagter for hinanden, såfremt nogle ikke kunne deltage. Henriette 
holder jo op, og i stedet for kommer Peter ind. 
 
Vedr. hjemmesiden, så har vi fået et tilbud fra One.com, Thomas kom lige forbi, og vi blev enige om at 
acceptere tilbuddet. 
 
Rørtang Byggeriet, på generalforsamlingen vil der blive lagt situationsplan frem over Jesper Laugmanns nye 
plan. Det viser en nedsættelse af huse fra 27 til 2, men fortsat 8 m. fra det fredet dige. Ikke godt nok, efter 
Lokalplanen fra Helsingør kommune angiver de 15 m. og kun 16 huse, vi skal fortsat arbejde på at holde 
Helsingør kommune fast i, at de overholder deres egne regler.     
 
Vi talte om, at vi gerne ville lave en gruppe vedr. Rørtang Byggeriet, så det ikke kun er Sigurd Nielsen, som 
skal stå for det alene. 
 
Vedr. kommunikationen med Kjeldbjerggård, så er der p.t. ikke sket noget nyt vedr. træerne, det er Michael 
Dam og Henriette Markussen, som har kontakt med Laila. 
 
Fastelavn festen gik godt, der var en del som deltog, selvom vejrguderne sørgede for en del regn, både børn 
og voksne fik slået katten af tønden, og bagefter var der drikkelse, slik og fastelavnsboller. 
 
Vedr. sommerfesten, så blev vi enige om at det ikke var bestyrelsen, som skulle arrangere den, så hvis 
beboerne ønsker at lave en sommerfest, må de lave en gruppe som skal stå for festen. 
 
Vi har jo legepladsen sammen med vores naboer, så vi skal finde en som vil være ansvarlig for legepladsen. 
 
I forbindelse med at vi siger goddag til de nye beboere, ville vi udfærdige et lille brev til dem, som fortalte 
lidt om Skibsegen. 
 
Når generalforsamlingen er overstået og forslagene bliver vedtaget, skal der afholdes en ekstra ordinær 
generalforsamling inden 14 dage. 
 
Vi fik ikke aftalt det næste møde. 
 
 
Mvh.  
Annette Jensen 


